
Referat FAU 06/06 2024 

Sted: Klasserom 3a 

Referent: Anne Fick Bru 

Deltakere: 

Klasse Navn Tilstede 
1 trinn Magnus og Margrete  x 
2a Susanne x 
2a Anja x 
3a Astrid  x 
3b -  
3c Fredrik X 
4a Johanna x 
4b Helene x 
4c Anders x 
5a Cathrine x 
5b Arild x 
5c Heidi x 
6a -  
6b Anne (referent) x 
7b Hilde x 
 Helene (leder) x 
   

 

Orientering fra rektor 

Vi har snakket om økonomi i su. Fortsetter vi å bruke det vi har brukt frem til april, vil skolen gå 5 
mill i underskudd. Det må gjøres noe med dette. Hvor kan vi spare? Det er i forhold til ansatte. 2 
lærere mindre til neste år, samt 1,5 fagarbeider stilling. Alle vil merke dette, fordelt utover.  

Neste års 6.trinn er slått sammen fra 3 til 2 klasser. Slik kan vi ivareta det elevene har krav på. Det 
er ikke ideelt, men det er rektors jobb å ta disse valgene. Det er en del reaksjoner på denne 
avgjørelsen. Det er forventet. Stilles spørsmål ved sammenslåing av neste års 6.trinn og 
gruppene. Det kommer til å gå seg til og en ønsker at en skal prøve det over en periode. Lærerne 
har vært med på prosessen og lage grupper. De kjenner elevene godt. En klarer aldri å lage 
grupper slik at alle er fornøyd. Lærerne gjør alt for at det skal bli best mulig for alle. De har 
klasserom rett ved siden av hverandre. Lurt med ekstra fokus på starten av skoleåret for å bygge 
gode, trygge og nye relasjoner.  

I år var det totalt mange skoler som hadde overforbruk. Har ikke vært så tydelige føringer 
tidligere. Vil bli en tildeling. På sikt vil det bli bedre. Men rektor kan ikke la være å sette i gang de 
tiltakene.  

Det er ingen overtallige lærere. En overtallig fagarbeider.  

Nye 1.trinn har vært på besøk i dag. Foreldremøte i gymsalen.  

Stranddag  til Vollane neste uke for 1.-4. trinn neste uke. FAU dekker busser.  

 



Orientering fra FAU-leder 

Siste FAU møte dette skoleåret. Har noen tanker om å fortsette? Johanna fortsetter til neste år. 
Hun er økonomiansvarlig også neste år. Har tilgang til konto.  

Det er sendt inn referat fra hva sosialkomiteen har gjort.  

Trafikkgruppen skriver det som er gjort dette året.  

Dokument samles i en mappe.  

Økonomi: 129.000 på konto etter 17.mai. Vi har greit med penger.  

Utlegget på 17.mai er mer enn det vi fikk inn. Prisene bør økes neste år dersom dette skal gå 
rundt. Utlegg på 70.000. Vipps inn 40.000. Minus 24-25.000. Stort utlegg på lastebil. Må få inn 
mer sponsorer. 17.mai er for å få inn penger slik at FAU kan sponse skidag, stranddag.  

17.mai komiteen bør begynne å planlegge tidligere. Kan man spare penger på lastebil, lyd og 
lysanlegg?  

 

Nytt FAU: det bør komme en representant fra tidligere FAU for å informere. Viktig å videreføre 
arbeidet. FAU leder bør være med, sosialkomite og trafikksikringsgruppe på neste års FAU for å 
informere på det første FAU møtet.  

 

Eventuelt: 

Lite gym på 6.trinn i år. Dette kjenner ikke rektor til. Det tas heller opp med lærer.  

Foreldre på årets 1.trinn føler de ikke har fått så mye informasjon. Vil neste års 1.trinn bli 
informert om dette med trinn i forhold til klasse? Ulike meninger i foreldregruppen om trinn. 
Skolen har tatt avgjørelse om dette fordi de tenker det er det beste for elevene. Skolen må gjerne 
jobbe med å informere tydeligere til foreldre om dette.  

Det er ikke bestemt at årets 1.trinn skal være trinn til de går ut barneskolen. Har vært evaluering 
med foreldre og lærere på årets 1.trinn. Foreldrenes synspunkt har kommet inn. Fornuftig å også 
evaluere etter neste års 1.trinn.   

Det har ikke vært sak i FAU om det skal være «baseskole», eller mer trinnbasert.  

Halloween feiring: Om klassekontaktene ( 1. til 3. klasse) kan få beskjed om at det er vanlig at de 
arrangerer. Må komme klart frem at klassene betaler, ikke FAU.  

Forslag: 4. til 7.trinn har i gymsalen. Mye diskusjon om dette med halloween.  

FAU stemmer:  

1. Droppe halloweenfest i regi av FAU, men hver klasse får en sum penger fra FAU : 2 
2. Halloweenfest for 4.-7.og oppfordrer klassekontakter på 1.-3.trinn å ta initiativ : 10  

 

 

 


